

The 5th complaint sent the "Autorité de Protection des Données" APD in Brussels

5. Judge Patrick COLLIGNON of the First Tribunal in Brussels chamber 9 is fired as a Belgian Judge by another of his judgement made in Bad Faith.

Today, he has a temporarily post as a spokesman of prosecutors. On 17/2/2017, his erroneous "3rd judgement" of the Sale of furnished studio B1 in 1040 Brussels - AFTER his 2 previous judgements of B1 declared in 2013 and 2014 RG 12/2516/A, none appealed to the Court of Cassation –but in 2017 based on the 100% LIE that the owner's had wrong "elected domicile" in Tournai, which was ended by bailiff Jean-Claude Brulé in May 2016.

It deprived her of 162 715 € of the 3 bailiffs' claim of the Buyers in 2014 et 2015, her 6 years' interest (7 %), her paid fees to 2 advocates and 3 land-surveyors and 6 600 € paid to notary Dewitte of his never prepared "acte de base modificatif". In 2012, notary Van Bellinghen forbid her to sell until an "acte de base modificative".

In 2017, ex-judge COLLIGNON inscribed 0 € in payment of the 2 rich investors: Mrs Cossu, partner of Notary David Hollanders de Ouderaen ; Mr Crusiau, who inherited "Champs du Château", B-1348 Illignies, annex 31 ; From 29/11/2019, their tenant paid 725 €/month in rent of the B1 to Mrs Cossu, by her "forced entry" despite that this verdict AUTOMATICALLY was erased after 1 year by article 806 CJ, never served to the Owner - protected by GDPR.

5. Le juge Patrick COLLIGNON Chambre 9 du Tribunal de première Instance de Bruxelles a été révoqué par son autre verdict prononcé en mauvais foi.

Maintenant, il s'occupe un poste temporaire de "porte-parole" du parquet. Le 17/02/2017, son erroné "3^e jugement" concernant la vente du studio B1 meublé à 1040 Bruxelles - APRÈS ses 2 jugements du B1 livrés en 2013 et 2014 RG 12/2516/A, n'étaient jamais lancés à la Cour de cassation - mais fondé sur un mensonge absolu concernant la propriétaire a un élu domicile in Tournai – qui a été terminé en mai 2016 par l'huissier de justice Jean-Claude Brulé.

La vendeuse a été privée de 162 715 € commandés les 2 Acquéreurs par les 3 huissiers en 2014 et 2015, des 6 ans d'intérêts (7 %), des loyers, des honoraires d'avocats (2) et les 3 géomètres-expert et ses 6 600 € payés au notaire Dewitte pour son FAUX promis en 2016 d'établir l'obligatoire "acte de base modificatif".

En 2017, le juge COLLIGNON prescrit 0 € du paiement aux 2 riches investisseurs : Mme Cossu, partenaire du notaire David Hollanders de Ouderaen ; M Crusiau, héritier du "Champs de Château" 2 ha à B-1348 Ollignies, pièce 31. Depuis le 29/11/2019, un locataire a payé le montant du 725 €/mois des loyers du B1 à Mme Cossu, malgré que ce jugement réputé non avenant par la non-signification dans l'année 1 selon l'article 806 CJ, parce que la propriétaire reste protégée du RGPD ;

En 2012, le notaire Van Bellinghen, l'avait interdit de vendre avant l'acte de base modificatif.